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Zápis z FÓRA MĚSTA ČESKÝ BROD 
 

konaného 3. 9. 2018, 18:00 – 20:00 hodin, radniční sál, nám. Arnošta z Pardubic 1, Český Brod 

Fórum se konalo pod záštitou Národní sítě Zdravých měst, moderoval Bc. Jakub Nekolný. 

Za město se setkání zúčastnili: starosta Bc. Jakub Nekolný, místostarostové Mgr. Pavel Janík a Mgr. 
Tomáš Klinecký, vedoucí odboru rozvoje Mgr. Hana Dočkalová, dále vedoucí odborů MěÚ Mgr. MPA 
Klára Uldrichová, Ing. Jan Pohůnek, Ing. Rostislav Vodička, Bc. Jaroslava Sahulová, Petra Ištvániková 
(koordinace a příprava akce), zastupitelé, radní a další. 
Seznam účastníků fóra je evidován na prezenčních listinách. 

Program: 
1) Úvod 
2) Akční plán = souhrn projektů napříč oblastmi 
3) Významné projekty 2017 - 2018 
4) Bilance TOP 10 z roku 2017 
5) Práce u panelů a hledání TOP 10 2018 
6) Diskuse 
7) Závěr a poděkování  
 
Ad bod 1) Úvod 
Starosta Bc. Jakub Nekolný přivítal všechny účastníky v nově zrekonstruovaných prostorách, seznámil 
je s programem setkání a vyzval k aktivní diskusi, která byla plánována na konec setkání. 
 
Ad bod 2) Akční plán = souhrn projektů napříč oblastmi 
Starosta Bc. Jakub Nekolný přiblížil ve zkratce význam Akčního plánu. Práce s tímto dokumentem 
včetně jeho obsahu se po té věnoval místostarosta Mgr. Pavel Janík. Pro přesnější představu byl 
účastníkům poskytnut výtah projektové činnosti města, který byl všem k dispozici.  
 
Ad bod 3) Významné projekty 2017 - 2018 
Bylo představeno několik významných investic. Např. Rekonstrukce čp. 1100 na objekt ZŠ, Rekon-
strukce části objektu bývalé nemocniční prádelny na školní jídelnu pro rekonstruovanou ZŠ, Odbah-
nění a revitalizace návesního rybníku Štolmíř…..  Na další dokreslení výsledků úspěšně zrealizovaných 
projektů byl pro zájemce připraven katalog projektů, který obsahuje významné investice za období 
2007 -2017 napříč oblastmi.  
 
Ad bod 4) Bilance TOP 10 z roku 2017 
Ke každému z bodů TOP 10 2017 se přistupovalo jednotlivě. Byly vysvětleny dílčí kroky, které se 
v realizaci daných témat již udělaly, dělají nebo se s nimi počítá v budoucnu s jediným cílem: splnit 
daná očekávání občanů avšak s ohledem na rozpočet města v návaznosti na udržitelný rozvoj města.  

Ad bod 5) Práce u panelů a hledání TOP 10 2018 
Během odpoledne, kdy probíhala akce Slavností otevření IC a ICM, jsme společně s patrony témat 
sbírali náměty od občanů napříč generacemi, psali je na flipcharty a zvali účastníky na večerní Fórum. 
Večer jsme panely připravili k doplnění námětů a ke hlasování. Účastníci nejprve vymezili problémy 
k řešení a poté, případně po diskusi s účastníky z jiných oblastí rozhodli, které problémy v dané oblas-
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ti považují za nejaktuálnější.  Následně byly tyto problémy zapsány na společné archy. Dalším krokem 
bylo označení priorit TOP 10 na jednolitých arších (dle oblastí) pomocí barevných samolepek, které 
příchozí návštěvníci obdrželi u prezence.  

TÉMATA dle klíčových oblastí Strategického plánu: 
1. KO 10 REKREACE, SPORT, KULTURA, AKTIVITY VOLNÉHO ČASU 
2. KO 2 PODNIKÁNÍ, ZAMĚSTNANOST, SLUŽBY + KO 7 CESTOVNÍ RUCH A PAMÁTKY 
3. KO 1 VZHLED MĚSTA, ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ, ZELEŇ + KO 4 BYDLENÍ 
4. KO 6 BEZPEČNOST + KO 9 ŘÍZENÍ ROZVOJE, SPRÁVA MĚSTA A SPOLUPRÁCE 
5. KO 3 DOPRAVA 
6. KO 5 ZDRAVOTNICTVÍ A SOCIÁLNÍ SLUŽBY 
7. KO 8 VZDĚLÁVÁNÍ 
8. PANEL MLADÝCH (VŠECHNY OBLASTI) 
 
Výsledky hlasování o problémových oblastech ve městě, které se staly podkladem pro veřej-
nou anketu na webu města.  
 

 Problémy k řešení Pořadí 
1.  Řešení bezpečného přechodu a křižovatky u ZZN 1 
2.  Přístavba ZŠ Žitomířská 2 
3.  Dohoda s KÚ o využití areálu SOŠ Liblice 3 
4.  Řešení parkovacích míst na sídlišti a v centru města 4 - 7 
5.  Dobudování chybějících vodovodních řádů 4 - 7 
6.  Přechod do Zahrad (přes silnici I. třídy č. I/12 - tzv. Kolínskou) 4 - 7 
7.  Revitalizace zeleně a otevření parku v areálu nemocnice 4 - 7 

8.  Rekonstrukce prostor pro vyřízení agend cestovních dokladů, občanských 
průkazů a služebny městské policie 8 - 9 

9.  Realizace protipovodňových opatření 8 - 9 
10.  Rekonstrukce náměstí 10 - 11 
11.  Odstranění štěrkových cest 10 - 11 

 
Ad bod 6) Diskuse 
Dotazy zodpověděli Bc. Jakub Nekolný, místostarosta místostarostové Mgr. Pavel Janík, Mgr. Tomáš 
Klinecký, vedoucí odboru životního prostředí a zemědělství Ing. Rostislav Vodička, vedoucí finančního 
odboru Bc. Jaroslava Sahulová a ředitel Technických služeb Český Brod Ing. Miroslav Kruliš.  
 
Ad bod 7) Závěr a poděkování  
Starosta poděkoval přítomným za aktivní účast na Fóru 2018.  
 
 
 
Zapsala: Petra Ištvániková 
Ověřili: starosta Bc. Jakub Nekolný, Mgr. Pavel Janík 

Český Brod, dne 3.9.2018 


